Comparison chart for German, Russian and English Orloff Breed Standards

	Features:
	German Standard 
	Russian Standard
	English Standard
	Перевод Английский тип орловской птицы!

	General appearance:
	The bird is medium in size, well muscular, broad shoulders, strong backbone, medium- high and lifted up, well-feathered, wild type look
	A large Bird,body has fighting type shape, wide shoulders, muscular, with high semi-vertical body position, predatory gaze.
	Upright with slightly sloping back. Body broad and fairly long. Flat, slightly sloping back. Breast rather full and prominent. Closely carried wings of moderate length

	Телов в вертикальном положении со слегка покатой назад спиной. Тело широкое и довольно длинное. Плоская, слегка покатая назад спина. Грудь довольно полная. Тесно сжатые крылья умеренной длины

	Tail
	
	
	Tail of medium size with fairly narrow sickles. Carriage slightly low but slightly above horizontal.
	Хвост среднего размера с довольно узким серпом. Гузка слегка низкая, но чуть выше горизонтали

	Head
	Medium size, wide in the front part of the head
	Medium size, with a very wide frontal bone
	Skull wide, of medium size. 
	Череп широкий, среднего размера.

	Comb
	
	
	Comb low and flat, shaped somewhat like a raspberry, cut through its axis (lengthwise), covered in small protuberances mingled with small bristle like feathers, which peculiarity is particularly noticeable in the female. Face muffled, beard and whiskers well developed.
	Гребень низкий и плоский, по форме напоминает малину, через него прохоит ось (продольная), покрыта небольшими выростами, смешивается с небольшой щетиной, типа мини перьев, отличительная особенность которой особенно заметна в курах. Лицо невнятное, борода и баки хорошо развиты\
 


	Beak
	Thick, medium length, slightly curved. The tri-colored hen have dark stripe on beak
	Very thick, short, strongly curved (hooked), as predatory birds have such as hawk or owl, yellow colour.
	Short, stout and well hooked. Beak yellow, with a thin rose tinted skin at base of beak and nostrils.
	Короткий, толстый и хорошо загнутый. Клюв желтый, с тонким розовидным окаймлением у основания клюва и ноздрей

	Eyes
	
	
	Eyes full, and deeply set under well projecting (beetle) eyebrows, giving a gloomy, vindictive expression,
	Глаза полны, и глубоко посаженные под бровями (так, называемый в Англии взгляд жука) брови выступают, давая мрачным, мстительное выражение

	Eye colour
	From white-blue (pearl) to orange-red
	From amber color to bright red
	Eyes red or amber.
	Глаз красный или Янтарный.

	Ear lobe
	Color doesn't matter, covered with"sideburns"
	Red, covered with"sideburns"
	Ear lobes very small, hidden under the muffles. Wattles small and show only in the male. Comb, face, ear-lobes and wattles red.
	Ушные мочки очень маленькие, скрытые под баками.  Сережки маленькие и видны только в мужской линии. Гребень, лицо, сережки исключительно красные

	Shin (shank)
	Medium length, well distinguishable from adjacent to the body plumage
	Long, strongly retreating from the body
	Shanks round and finely scaled
	Голень небольшой и пропорциональный

	Hocks
	Medium length, smooth skin, from lemon to orange-yellow color
	Long, thick, smooth skin, yellow colour
	Legs and feet: Moderately long and stout. Toes, four, long and well spread. Legs rich yellow
	Плюсна умеренной длины, толстые. Пальцы ног, четыре, хорошо разнесены а стороны. Ноги насыщенного желтого цвета

	Height
	medium high
	Very high (65-70 cm rooster, hen 50-55 cm)
	No height listed in the breed standard
	Высота в стандарте не зафиксирована

	weight
	Rooster: 3-3,5 kg, Hen: 2,3 -2,8 kg
	Rooster: 4-4,5 kg, Hen: 2,5 -3 kg
	Rooster: 3.60kg
Hen: 2.70kg
	Петух 3,6 кг, курица 2,7 кг

	Eggs per year
	140-160 pcs
	100-110 pcs
	Not listed in the breed standard.
	Кол-во не зафиксировано

	Eggs weight
	53 grams
	60-62 grams
	Not listed in the breed standard.
	Вес не завиксирован

	Eggs colour
	From white to brown
	From white-grey to white-pink
	Tinted (cream to light brown)
	От кремового до светло коричневого
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